



一带一路 南南合作
农业教育科技创新联盟
BRSSCAL



“一带一路”/南南合作农业教育科技创新联盟第五届 年会暨 2022 中非合作:减贫与绿色农业可持续发展论 坛邀请函

各成员单位:

“一带一路”/南南合作农业教育科技创新联盟第五届年会拟于 2022 年 10 月 27 日(星期四)在线上举办。本届年会由中国农业大学和华中农业大学共同主办。

本届年会以“中非合作:减贫与绿色农业可持续发展”为主题,将重点落实习近平主席在中非合作论坛第八届部长级会议主旨演讲相关减贫惠农工程新举措,挂牌启动一批联盟院校“中非现代农业技术交流示范和培训联合中心”、“中非农业发展与减贫示范村”项目,为全球尤其是非洲减贫事业贡献中国力量。

为加强联盟理事单位之间的交流、合作与资源共享,联盟将于 2022 年 10 月 26 日(星期三)召开联盟理事单位年度工作会,欢迎各理事单位代表届时参会。

诚邀联盟院校校领导,国际合作处、国际教育学院及相关单

位负责同志、师生参加此次大会。

请各单位于 2022 年 9 月 20 日前，发送参会回执（附件 2）
至邮箱：jhzhang@mail.hzau.edu.cn。

会务组联系人

华中农业大学：张建华

联系电话：027-87285069

E-mail：jhzhang@mail.hzau.edu.cn

联盟秘书处：郑晓琳

联系电话：010-62737812

E-mail：zxl@cau.edu.cn

附件：1.会议日程

2.参会回执

“一带一路”/南南合作农业教育科技创新联盟

华中农业大学（盖章）

2022 年 8 月 31 日

附件 1:

“一带一路” / 南南合作农业教育科技创新联盟
第五届年会日程（草案）

10 月 26 日 (星期三)

联盟理事单位工作会

10 月 27 日 (星期四) 上午 开幕式

领导致辞

主讲嘉宾发言（现场+录播）

联盟海外成员发言

中非农业发展与减贫示范村授牌仪式及工作交流

中非现代农业技术交流示范和培训联合中心授牌仪式及工作交流

10 月 27 日 (星期四) 下午 联盟论坛

中非合作：减贫与绿色农业可持续发展论坛

附件 2:

“一带一路” / 南南合作农业教育科技创新联盟第五届年会

参会回执

单位			
姓名	职务/职称	手机	邮箱
联系人:	电话:	邮箱:	



一带一路 南南合作
农业教育科技创新联盟
BRSSCAL



Invitation to the 5th Annual Conference(2022) of Belt and Road Initiative/South-South Cooperation Agricultural Education, Science and Technology Innovation League

To all members,

The 5th Annual Conference of Belt and Road Initiative/South-South Cooperation Agricultural Education, Science and Technology Innovation League & 2022 Forum on China-Africa Cooperation in Poverty Reduction and Sustainable Development of Green Agriculture, hosted by China Agricultural University and Huazhong Agricultural University, is scheduled to be held online on October 27, 2022 (Thursday).

With the theme “China-Africa Cooperation in Poverty Reduction and Sustainable Development of Green Agriculture”, the conference aims to implement the poverty reduction and agricultural development program mentioned in President Xi Jinping’s keynote speech at the 8th Ministerial Conference of the Forum on China-Africa Cooperation, and inaugurate some projects of the League’s member institutions such as “China-Africa United Center for Modern Agricultural Technology Exchange, Demonstration and Training” and “China-Africa Agricultural Development and Poverty Reduction Demonstration Village”, to contribute China’s power to poverty alleviation around the world, especially in Africa.

To strengthen exchanges, cooperation and resources sharing among its council members, the League will hold the annual council member work meeting on October 26, 2022 (Wednesday), and all council members are welcome to attend the meeting.

We sincerely invite leaders of the League’s member institutions, heads of offices of international cooperation, colleges of international education and other relevant departments of these institutions, as well as their teachers and students to attend the conference.

Please complete the return receipt (Appendix 2) and send it to jhzhang@mail.hzau.edu.cn prior

to September 20, 2022.

Contacts (Conference Affairs Group)

Zhang Jianhua, Huazhong Agricultural University

Tel: 027-87285069

E-mail: jhzhang@mail.hzau.edu.cn

League Secretariat: Zheng Xiaolin

Tel: 010-62737812

E-mail: zxl@cau.edu.cn

Appendix 1: Conference Agenda

Appendix 2: Return Receipt



Secretariat of the BRSSCAL

Huazhong Agricultural University (seal)

August 31, 2022

Appendix 1:

Agenda of the 5th Annual Conference(2022) of Belt and Road Initiative/South-South Cooperation Agricultural Education, Science and Technology Innovation League (Draft)

October 26 (Wednesday)

Annual member work meeting

Morning of October 27 (Thursday)

Opening Ceremony

Leader's address

Guest speeches (site + recording)

Speeches by the League's overseas members

Award ceremony of China-Africa Agricultural Development and Poverty Reduction Demonstration Village, and work exchange

Award ceremony of China-Africa United Center for Modern Agricultural Technology Exchange, Demonstration and Training, and work exchange

Afternoon of October 27 (Thursday)

Forum

Forum on China-Africa Cooperation in Poverty Reduction and Sustainable Development of Green Agriculture

Appendix 2:

Return Receipt for the 5th Annual Conference(2022) of Belt and Road Initiative/South-South
Cooperation Agricultural Education, Science and Technology Innovation League

Member			
Name	Title	Mobile	E-mail
Contact:	Tel/Mobile:	E-mail:	